
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre mestskú mobilitu zo dňa 11.03.2025 na MsÚ v Nitre, začatie 

rokovania o 15.30 hod. 

 
Prítomní: Ing. Sitkey, Ing.Štefek, Ing. Košťál, PhD., Ing.arch. Mezei, Ing. Gut, Ing. Musil,   
  

Ospravedlnení:  Mgr. Varga, MBA, Ing. Slávik, PhD., Ing. Dolnák,  

Prizvaní:  Mgr. Ondráš, Ing. Maruniak, Kováčik, Ing. Ballay,   
 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Kontrola plnenia uznesení a úloh stanovených komisiou 

3. Vyhodnotenie zvláštne užívanie komunikácii z dôvodu rozkopávky MC za rok 2024 – informačná správa. 

4. Správa o obnove a realizácii dopravného značenia v roku 2024, harmonogram obnovy v roku 2025.  

5. Opatrenia na zvýšenie bezpečnosti pri školách  a pre zvýšenie bezpečnosti chodcov. 

6. Rôzne (podnety od členov komisie, útvarov Mesta a iné) 

a) Plán hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mesta Nitry (PHSR) 

 
K bodu č. 1 
Komisiu otvoril Ing. Sitkey, predseda komisie pre mestskú mobilitu, privítal prítomných členov a oboznámil 

ich s programom komisie. Program bol doplnený o bod 6a) a bol jednohlasne schválený. 
 

K bodu č. 2 

Uznesenia a úlohy stanovené komisiou sa plnia a zostávajú v platnosti. 
 

K bodu č. 6 a) 

Plán hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mesta Nitry (PHSR) –informáciu podal Ing. Ballay.  

Ing. Ballay - Odbor dopravy má vlastnú pracovnú skupinu s externistami  a celá kapitola Vám bude zaslaná 

na pripomienkovanie a doplnenie. 

Ing. Štefek – máme platné PHSR.  

Ing. Ballay – máme, predĺžili sme ho do r. 2025. 

Ing. Štefek – v minulosti boli členmi skupiny aj poslanci. 

Ing. Ballay – poslanci majú teraz priestor na to, aby si to preštudovali a doplnili. 

Ing. Sitkey – koľko na to budeme mať času: 2 – 3 týždne? A do 21.03. to obdržíte?  

Ing. Sitkey  - z akého dokumentu sa vychádza, že cyklotrasa musí byť VPS? 

Ing. Štefek  - aby sa dali vylastniť pozemky 

K bodu č. 3 

Vyhodnotenie zvláštne užívanie komunikácii z dôvodu rozkopávky MC za rok 2024 – správu predniesol p. 

Kováčik. 

Ing. Sitkey – preberanie rozkopávok a dlhodobé sledovanie rozkopávok (rokov). Bolo by dobré, keby sa našiel 

nejaký systém sledovania a kontroly rozkopávok. Dáva sa do podmienok zvláštneho užívania len lokálna 

oprava napr. chodníka, alebo aby sa opravil celý chodník? 

Kováčik – pri líniových stavbách sa dávala podmienka celej opravy : finišérom opraviť jazdný pruh – napr. 

Kláštorská ul., Rybárska ul. 

Ing. Sitkey  - Na Kláštorskej ul. je prepadnutá rozkopávka jedna za druhou. Asi už je po záruke. 

Kováčik – áno boli tam vodári 2x do tých istých bodov. Budeme musieť žiadať aj skúšky zhutnenia. 

Mgr. Ondráš – na pozíciu referenta pre rozkopávky máme aj voľné pracovné miesto, prebehli aj výberové 

konania, ale nevybrali sme, nakoľko nemali predstavu o práci. 

Ing. Sitkey  - prečo sa nedá spraviť tak, aby Mesto na ten výkop dalo chráničku. 

Kováčik – dávame do podmienok 1 trubku za Mesto.   

Ing. Košťál – koľko bolo rozkopávok? 

Kováčik – 62 rozkopávok a 67 na uzáveru. 

Ing. Košťál – viete mi poskytnúť nejaký zoznam počtu rozkopávok (miesta). 

Uznesenie č. 11/2025 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 11.03.2025 prerokovala Vyhodnotenie 

zvláštneho užívania komunikácii z dôvodu rozkopávky MC za rok 2024 a berie ho na vedomie. 

ZA:   6  PROTI:  0      ZDRŽAL SA:  0 

 



 

K bodu č. 4 

Správa o obnove a realizácii dopravného značenia v roku 2024, harmonogram obnovy v roku 2025 – 

informáciu podal Ing. Maruniak. 

Ing. Sitkey   - v akom štádiu je je obnova vododrovného dopravného značenia v réžii SMS? 

Mgr. Ondráš – máme stroje, ľudí a už odstraňujú nejaké VDZ, aktuálne riešime dodávku a objednávku farieb, 

nejaké šablóny a pod. 

Ing. Sitkey  - aké šablóny objednávate, aký máte harmonogram? 

Mgr. Ondráš – čiary, priechody, ZŤP, zatiaľ mám podnety od Vás a niečo od p. Kráľovej. 

Ing. Sitkey  - pripravte si nejaký harmonogram opráv na I. polrok. 

Ing. Košťál – takéto harmonogramy boli vždy predkladané našej komicii. Za posledných 7 rokov sa to nerobí. 

Ing. Maruniak – harmonogram dopracujem. Chceme robiť zmenu parkovacích poriadkov v zmysle nového 

VZN . Bude súťaž na nové VO na rámcovú zmluvu do konca mesiaca, na zábradlie budeme zvlášť súťažiť, 

mám aj zoznam ulíc. 

 Ing. Sitkey  - kedy sa skončila rámcová zmluva? 

 Ing. Maruniak – začiatkom tohto meciaca. 

Ing. Sitkey  - pri rezidentskom parkovaní máte určenie? 

Ing. Maruniak – väčšinu mám pripravenú 

Uznesenie č. 12/2025 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 11.03.2025 prerokovala Správa o obnove 

a realizácii dopravného značenia v roku 2024, harmonogram obnovy v roku 2025, berie ho na vedomie a žiada 

predložiť komisii od SMS a OD harmonogram opráv.  

ZA:   6  PROTI:  0      ZDRŽAL SA:  0 

 

Bod 5 -  vypúšťame.  

 

 

 

Nitra 19.03.2025 

 

 

Zapísala: Zuzana Bédiová 

                 Ing. Eleonóra Danišová    Ing. Andrej Sitkey 

                 sekretárky komisie           predseda Komisie pre mestskáú mobilitu 

 


